
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 168
Ministeren bedes oplyse, hvornår han vil reducere tilskuddet til DSB S-tog på
over 300 mio. kr. om året, jf. den netop indgåede DSB-kontrakt, når det af
DSB’s ”Analyse af DSB’s togdriftsøkonomi, baseret på regnskabet for 3. kvar-
tal 2015” på side 17 fremgår at: ”Togkørsel med S-tog gav således pr. 3. kvar-
tal 2015 et underskud på 46 mio. kr. […] og kan derfor køres med en beske-
den kontraktbetaling”. Ministeren bedes i forlængelse heraf vurdere, om den
nuværende kontraktbetaling på over 300 mio. kr. – hvilket er fem gange høje-
re end det nævnte beløb omregnet til årsbeløb – kan anses som en beskeden
kontraktbetaling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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